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Mari Swa: Bună din nou, mulțumesc că ești aici cu mine încă o dată. Sper să fii 
foarte bine astăzi. Eu sunt Mari. Această informație poate fi văzută ca știință-ficțiune,
sau așa cum consideră cel mai bine privitorul și o postez doar în scop de divertisment.
Cu toate acestea, îmi iau informațiile foarte în serios și pentru oricine are ochi să 
vadă. 

Toate filmele și serialele din mass-media și toate celelalte emisiuni controlate de 
Cabală au un motiv ascuns de a fi. Regizorii Pământului și Cabala pe care au numit-o 
să supravegheze oamenii nu pierd nicio oportunitate să folosească ceva pentru a 
transforma și a controla mintea populației generale. Oamenii trebuie ghidați pentru a 
continua să genereze prețuita lor Matrice și pentru a continua să manifeste ceea ce 
vor controlorii. Totul pentru două scopuri distincte, dar destul de opuse: pentru 
exploatare în toate modurile imaginabile și pentru că sufletele acelor oameni de pe 
Pământ și-au ales o viață dificilă acolo pentru propria lor progresie spirituală. 

Inițial, nimeni nu este forțat să se reincarneze pe Pământ, dar poate fi controlat 
mental și îndrumat să creadă că își dorește o nouă reincarnare acolo pentru a plăti 
pentru acțiunile negative din viața anterioară, de exemplu, atunci când nu este necesar
să plătească pentru nimic ca atare, fiindcă plata karmei este adesea o alegere. Acest 
lucru, pe lângă ceea ce este evident, care afirmă că toate acțiunile vor avea 
consecințe, este văzut ca karmă. 

Deși din perspectiva super-expandată a cosmosului sau a Sursei, nu există karmă ca 
atare, iar chiar și lucrurile care, dintr-un punct de vedere inferior, sunt văzute cele mai
grave greșeli, văzute de sus au o semnificație foarte diferită. Acest lucru nu trebuie 
niciodată interpretat ca o scuză pentru a justifica orice greșeală, deoarece ceea ce 
poate fi înțeles și interpretat într-un mod mai ușor de mult mai sus, de dedesubt și din 
experiența foarte validă a sufletelor în tărâmuri existențiale inferioare, aceleași fapte 
greșite trebuie fie remediate, reparate sau pedepsite. 

Sufletele de pe Pământ sunt programate în sisteme de credință religioase care 
dictează că greșelile trebuie pedepsite, în special cele care implică încălcarea dogmei 
pe care o impun, ceea ce reprezintă o pedeapsă pentru neascultare și gândire 
independentă. În plus, există alte greșeli programate de Matrix de natură mai socială 
sau ”legală”, unde unele acțiuni pot fi pedepsite pentru încălcarea regulilor impuse 
care au fost elaborate de cei aflați la putere în beneficiul lor, nu în cel al oamenilor, și 



care nu au un adevărat motiv etic pentru a justifica existența lor. Dimpotrivă, 
nenumărate legi și reglementări guvernamentale nu ar putea fi mai neetice, deoarece 
ele există pentru a perpetua pe cei aflați la putere și pe cei care controlează economia.

Poate unul dintre cele mai bune exemple de legi neetice sunt taxele, unde cineva 
poate fi încarcerat pentru neplata acestora, când de fapt taxele nu sunt altceva decât 
un furt sistematic aprobat de guvern, care nu se numește așa oficial, doar pentru că 
hoții înșiși sunt cei care au conceput legile care îi protejează. Acesta este doar un 
exemplu dintre multe în care o lege și pedeapsa pentru nerespectarea ei este extrem 
de lipsită de etică din toate punctele de vedere, dar mai ales văzut din plan superior. 

Genul acesta de legi, ca cea descrisă mai sus și altele care sunt mult, mult mai grave, 
sunt atât de evident lipsiți de etică, încât oligarhii aflați la putere trebuie să utilizeze 
toate resursele lor pentru a ține populația divizată, fără resurse proprii, în frică și 
necunoașterea adevărului și a tot ceea ce se află în spate. Aici intervine programarea 
populației, deoarece asta înseamnă controlul percepției, valorilor, eticii, și chiar a 
sensului pe care fiecare persoană îl dă vieții, astfel încât toate acțiunile, 
comportamentul și modul de gândire să se alinieze cu dorințele și nevoile oligarhilor. 
După cum se spune, nu există sclavi mai buni decât cei care nu știu că sunt sclavi. 

Nu există spectacol de televiziune gol, conceput numai în scopuri de divertisment, 
deoarece toate sunt aprobate de agențiile de informații, sub acoperirea altor instituții, 
astfel încât să se conformeze și să se alinieze cu tendințele lor necesare de control al 
populației. Chiar și spectacole produse independent, precum videoclipurile de pe 
YouTube, sunt atât limitate cât și reglementate prin creșterea continuă a cenzurii, sau 
sunt făcute de oameni care sunt atât de controlate mental încât aliniază ceea ce 
produc cu dorințele și nevoile oligarhilor. 

După cum se știe, populația generală va copia, va imita și va urma idolii numiți de 
Cabală din industria muzicală și de divertisment, ascultând de direcția și tendința de 
gândire, dacă au așa ceva, pe care o dorește Cabala. Cabala controlează populația 
controlând idoli din mass-media. Acest lucru se face prin controlul conținutului 
consumat, iar acest lucru nu este un secret. 

Problema este că acest lucru nu se oprește aici. După cum am explicat în nenumărate 
videoclipuri, entități foarte reale din tărâmurile astrale inferioare au moduri foarte 
elaborate de a-și controla slujitorii în lumea celor vii. În plus, mulți indivizi aflați în 
poziții de putere sunt nimic mai mult decât entități malefice și demoni, folosind un 
corp uman pentru a accesa și exploata restul sufletelor încarnate. 



În alte cazuri, NPC-uri goale, fără suflet, sau personaje ”de fundal”, sunt folosite ca 
portaluri organice pentru inferior entitățile astrale inferioare, astfel încât acestea să 
poată intra în lumea materială prin ele. În acest caz, în mod temporal, deoarece uneori
un anumit individ poate fi o persoană (de fundal) goală, fără suflet, și în minutul 
următor, poate exista un demon malefic în interior. În alte cazuri mai complicate, o 
entitate întunecată poate intra și utiliza corpul unui persoane care are un suflet, dar 
aceasta intră mai mult în domeniul posesiei demonice și, prin urmare, este un cu totul 
alt subiect. 

Punctul meu de vedere este că numărul din ce în ce mai mare de filme și seriale 
extrem de satanice și diabolic de crude, printre altele, este cauzat de influența directă 
a entităților astrale inferioare întunecate care, lucrând prin portale biologice, au reușit 
să acceseze și să influențeze lumea celor vii. 

Cu aceasta, ei folosesc mass-media și toate mecanismele ei stabilite pentru a 
programa și a ghida percepția, valorile și acțiunile populației generale, către orice le 
aduce beneficii. Aceasta înseamnă că acele filme extrem de satanice și diabolic de 
crude, seriale etc., sunt direct influențate, proiectate și produse de acele entități 
întunecate, chiar dacă poate exista un număr de oameni perfect buni care lucrează 
acolo pentru a trăi. 

A face oamenii să se uite la filme satanice, nu este numai o încercare de a normaliza 
acele subiecte întunecate și și de a le introduce în viața și conștiința populației 
generale, pentru a determina oamenii să accepte, ceea ce în alte circumstanțe ar fi 
complet respins. Este, de asemenea, o modalitate de a expune populația generală la 
ritualuri satanice de trecere și toate celelalte lucruri, astfel încât să afecteze oamenii 
direct. 

Ceea ce spun este că vizionarea de filme satanice, cu ritualuri și așa mai departe, cu 
cât sunt mai detaliate cu atât este mai rău; este forțarea populației să aducă toate acele
subiecte oribile în viața și conștiința ei. Acest lucru nu numai că determină oamenii să
manifeste mai multe egregori de entități întunecate, dar le acordă și permisiunea 
entităților astrale inferioare întunecate, să intre în casele și în viețile oamenilor. 
Oamenii ar putea crede că doar urmăresc un film de groază, dar făcând acest lucru, de
asemenea, efectuează pasiv ritualuri de trecere, care poate permite entităților 
întunecate să îi influențeze, distrugându-le viețile în acest proces, deoarece aceste 
entități sunt interesate doar să provoace mai mult suferință. Urmărirea unui astfel de 
conținut este expunerea directă la aceste entități întunecate. 

De exemplu, unele jocuri video pot fi chiar mai rele decât filmele în acest caz, 
deoarece unele dintre ele forțează în mod deschis jucătorul să performeze ritualuri 



satanice în cadrul jocului. Oamenii care urmăresc acest tip de conținut nu numai că îl 
normalizează în viețile lor dar, de asemenea, încep să dezvolte o afinitate pentru 
aceste subiecte, până la punctul în care încep să adore și să imite comportamentul 
văzut în aceste filme. Ei vor să fie ca acele entități întunecate, pentru că ei cred că 
este cool și pentru că au ideea greșită că sunt unici si originali, până la punctul în care
ei cred că ei merg împotriva sistemului și a societății, pentru că oamenii normali îi 
resping pe cei care se îmbracă și se comportă într-un mod întunecat, punk. Fără să își 
dea seama, acei oameni cu o afinitate pentru aceste subiecte, ajung să devieze spre un
comportament din ce în ce mai mult satanic și malefic. Acei oameni ajung să fie 
asimilați de către entități, ei devin mai mult la fel. 

În plus, oameni normali care pot viziona acele filme doar de câteva ori, pot, de 
asemenea, să ofere un anumit ritual de trecere acestor entități întunecate. Ei își pot da 
acordul acelor entități întunecate de a veni în lumea celor vii, unde pot intra în casele 
și viețile lor. Ritualurile de trecere pe care oamenii le pot oferi fără să știe acelor 
entități întunecate, pot provoca, de asemenea atașamente ale paraziților astrali de 
toate felurile. Unele pot fi mai evidente decât altele, deoarece ei lucrează în mare 
parte sub acoperire, hrănindu-se doar din rănirea și suferința victimei lor, fără ca 
aceste victime să știe că nenorocirea lor este cauzata de astfel de creaturi astrale. 

Un ritual de trecere este necesar pentru ca entitățile astrale inferioare să intre în viața 
unei persoane, care trebuie să dea un anumit tip de consimțământ, iar aceasta este o 
constantă peste tot. Chiar și acestea trebuie să urmeze anumite reguli karmice, 
întrucât dacă li s-a dat consimțământul să-și exploateze victima, karma proastă ar 
cădea peste ea, si nu asupra lor. Karma este folosită aici cu mai mult cu sensul de 
cauză și efect. 

Există o distincție între filmele de groază, așa ca acelea în care apar fantomele și 
bântuirile, și cele satanice care includ ritualuri ascunse sau deschise în cadrul filmului
în sine și care, de asemenea, expun privitorul la scene de natură nefastă și cruzime 
detestabilă. Cu toate acestea, primul, care este în mare parte inofensiv, poate fi, de 
asemenea, o ușă care se deschide pentru a vă îndrepta atenția către al doilea, mai 
periculos. 

Dar există și o altă latură la toate acestea. Chiar dacă nu există nicio scuză, și nici o 
parte bună în a vedea filme extrem de satanice. Trebuie să fiți conștienți de ceea ce 
există, ca să puteți împiedica astfel de lucruri să intre viețile voastre. În momentul în 
care ești conștient de ceea ce privești și respingi ceea ce vizionezi acolo, plasezi o 
puternică barieră eterică, care împiedică și oprește acele entități de la a-ți afecta 
realitatea. 



Cu toate acestea, există o limită pentru aceasta, o limită care este stabilită de puterea 
caracterului și integritatea spirituală a fiecărui individ. Dar poate exista un punct în 
care răul este atât de mare încât poate trece peste o astfel de barieră eterică mentală, 
deci crezând că tu ești suficient de puternic pentru a viziona un film oribil, deși ajută 
foarte mult, poate să nu fie suficient pentru a vă împiedica să acordați un anumit 
drept de trecere, sau consimțământ pentru un anumit fel de parazitare astrală. 

Acestea fiind spuse, trebuie să dezvolți o ”piele groasă” atunci când trăiești pe 
pământ, sau altfel vei suferi inutil, devenind astfel pradă ușoară acelor entități astrale 
inferioare care se hrănesc tocmai din suferința ta. Când înțelegi răul, poți și să-l 
respingi, alegând partea iubirii și integrării, prin acțiunea contrastului într-un tărâm al 
dualității. 

Dar, poți ajunge la un nivel în care nu trebuie să trăiești răul, sau să-l faci parte din 
viața ta, pentru a-l înțelege. Așadar, nu are rost să urmăriți filme oribile de dragul 
înțelegerii, deoarece fragmentele pe care le obțineți de acolo sunt suficiente. Știți că 
este acolo, dar alegeți partea iubirii și integrării. 

După cum a spus Sophi Yazhi Swaruu, adevărata virtute, puterea și onoarea unui 
suflet este cunoașterea faptului că el sau ea poate fi monstrul, dar alege să fie ființa de
lumină. Cu cât ai mai multă conștiință și conștientizare, cu atât mai puțin poți fi 
influențat și controlat de puterile pământului actual, care includ și demoni și entități 
astrale inferioare întunecate. A ști este extrem de puternic. Aveți grijă și bucurați-vă 
de filmele voastre. 

Vă mulțumesc că ați urmărit videoclipul meu și pentru like, share și abonament. 
Apreciez mult, mult mai mult decât crezi. Și sper să ne vedem aici data viitoare. 

Cu multă dragoste, prietena ta, Mari Swaruu

https://swaruu.org/transcripts/movies-and-dark-entities-the-content-you-watch-
defines-your-world-english

Traducere, adaptare și sincronizare: Șerban Mircea Constantin

https://swaruu.org/transcripts/movies-and-dark-entities-the-content-you-watch-defines-your-world-english
https://swaruu.org/transcripts/movies-and-dark-entities-the-content-you-watch-defines-your-world-english

